
 

 

NICK BATE 
Nick Bate er kursist på Lærdansk. Han født og opvokset i England. 

Aarhus gennem Nick’s øjne 

Nick er englænder og bor i Aarhus. I går snakkede vi lidt om det og her er 

interviewet med ham. 

HVORFRA OG HVONÅR KOM DU TIL AARHUS, NICK? 

Jeg kommer fra England, og jeg flyttede her til juli 2015. 

HVORFRA I ENGLAND, KOMMER DU? 

Essex. Det er en region lidt øst for London. 

HVAD ER GODT VED AARHUS, SYNES DU? 

Den hedder ‘Den mindste storby i verden’, og det er fordi den har alt man 

ønsker sig. Der er strand, muligheder for oplevelser, store skove, muligheder for 

at se koncerter og dyrke sport, mange gode restauranter og så videre. Der er alt 

man kan få i en stor by, men stadigvæk er den rolig, med ikke så mange 

mennesker på gaden. Det er også nemt at gå rundt. 
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HVAD UNDRER DIG VED AARHUS? 

At der er mange studenter og atmosfæren er ‘’ung’’ kan man sige. Det er også 

interessant at de har ændret ‘Å’ med ‘Aa’ i byens navn, for at være mere 

international. 

SAVNER DU NOGET FRA ENGLAND? 

Ja. Selvfølgelig savner jeg familien. En god, ægte engelsk pub med ‘ale’, og 

nogen slags mad, men det er ikke særlig vigtigt. 

 


